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Miejsce obrad: Świetlica - Szkoła Podstawowa w Rotmance 

1. Liczba uprawnionych do udziału w zebraniu wiejskim: 2667 osób 

2. Liczba uczestniczących w zebraniu 47 osób 

Lista obecności w załączeniu do protokołu. 

3. Przewodniczył zebraniu: Sołtys -Mirosław Sulewski 

ZŁOŻO O 

Protokół z zebrania sporządził - Członek Rady Sołeckiej - Arkadiusz Kuźmiński 

4. Porządek zebrania: 

1 - Otwarcie zebrania, stwierdzenie quorum 

2 - Konsultacje i głosowanie w sprawie zmian w statucie Sołectwa 

, 3 - Sprawozdanie z działalności Sołtysa i Rady Sołeckiej 

4 - Informacje dotyczące założenia Koła Gospodyń Wiejskich w Rotmance 

5 - Sprawy sołeckie 

6 - Wolne wnioski 

7 - Zamknięcie zebrania 

Porządek zebrania został zatwierdzony ilością głosów: 

,,ZA"47 osób, 

"PRZECIW" O osób, 

"WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ" O osób 

5. Streszczenie przebiegu obrad: 

W wyniku braku stwierdzonego quorum w I terminie Zebrania Wiejskiego wsi Rotmanka 

(I termin- 12.04.2022 - 17:45) Sołtys Mirosław Sulewski Otworzył zebranie, stwierdził 

brak quorum a następnie zamknął zebranie. II termin Zebrania Wiejskiego wsi Rotmanka 

(II termin - 12.04.2022 - 18:00) otworzył Sołtys Mirosław Sulewski. Sołtys został 

również Przewodniczącym zebrania. Wybrano Protokolanta zebrania. Stwierdzono 

obecność 47 osób biorących udział w obradach, wszystkie były uprawnione do 

głosowania - stwierdzono quorum. 

W pkt. 1 zebrania, przedstawiono porządek zebrania oraz przystąpiono do jego 

realizacji. 

W pkt. 2 zebrania przedstawiono konieczność zmian w Statucie Sołectwa Rotmanka, 

zgodnie ze wzorem przygotowanym przez Gminę Pruszcz Gdański, Sołtys przedstawił 

istotę zmian, które trzeba wprowadzić zgodnie z postanowieniem - wyrokiem -

Naczelnego Sądu Administracyjnego i zgodnością z Kodeksem Wyborczym. Wyjaśniono, 
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że zmiany należy dokonać w 31  sołectwach Gminy Pruszcz Gdański. Z uwagi na 

wątpliwości osób zebranych, które dotyczyły zapisów Uchwały nad którą należało 

głosować postanowiono przeprowadzić telekonferencję z Sekretarzem Gminy Pruszcz 

Gdański, która wyjaśniała zebranym jak wyglądają wprowadzane zmiany. Zebrane osoby, 

składały wnioski dotyczące braku jasności związanych z rejestrem wyborców, niektórych 

zapisów w tym numeracji punktów„ 16.1" zmiana na „16", oraz wyjaśnień związanych z 

wyborem przewodniczącego zebrania - czy przewodniczącym ma być sołtys czy ktoś 

wybrany podczas zebrania. 

Z uwagi na konieczność wprowadzenia większej ilości zmian w Statucie Sołectwa oraz 

dalsze wątpliwości podjęto głosowanie w sprawie odroczenia głosowania nad uchwałą 

zmieniającą statut sołectwa i przesunięcie głosowania na następne zebranie wiejskie. 

,,ZA" 37osób. 

,,PRZECIW" 2osoby, 

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ" 2 osoby 

Punkt 3 zebrania dotyczył sprawozdania z działalności Sołtysa i Rady Sołeckiej. 

Sprawozdanie przedstawił Sołtys Mirosław Sulewski. Zapoznano zgromadzone osoby z 

wizerunkami Sołtysa i Rady Sołeckiej, najważniejszymi przedsięwzięciami 

realizowanymi, zrealizowanymi i przyjętymi do realizacji. Zaprezentowano jak wygląda 

struktura wzrostu ilości mieszkańców oraz wartości Funduszu Sołeckiego (Obecnie 

62948,70zł). Sołtys zaproponował by została wprowadzona w naszej miejscowości 

strategia rozwoju wsi co pozwoliło by w następnych latach przede wszystkim efektywnie 

wykorzystać Fundusz Sołecki w najbliższych latach i zaplanować inwestycje 

zaproponowane przez mieszkańców Rotmanki z budżetu Gminy . 

Podczas sprawozdania z działalności przeprowadzono dyskusję nad poszczególnymi 

punktami - zwłaszcza nad porządkiem na terenie Sołectwa i nad bezpieczeństwem. 

Przeprowadzono dyskusję dotyczącą rozwiązań problemów pojawiających się na placu 

zabaw - tłuczone butelki, wandalizm. Zaproponowano aby teren placu zabaw przekazać w 

zarządzanie szkole, która dysponuje monitoringiem wizyjnym. 

Podczas zebrania głos zabrała Pani Dyrektor szkoły w Rotmance, która zwraca uwagę na 

problem bałaganu przy szkole - zwłaszcza po weekendach i dniach wolnych od nauki 

szkolnej. 

Pojawiające się głosy związane ze wzrostem przestępczości na terenie Rotmanki i małą 

ilością patroli policji i straży gminnej oraz koniecznością wprowadzenia monitoringu na 

terenie wsi. 

Zwrócono również uwagę na auta nie prawidłowo zaparkowane na ulicach Rotmanki 

oraz jeden z mieszkańców Rotmanki mówił o samochodzie marki Ford , który jest 

zaparkowany przy ul. Bajki 2 jest otwarty i stwarza zagrożenie od ponad półtora roku i 



Straż Gminna nic nie może zrobić . Pani Radna Monika Rynkowska obiecała napisać 

interpelację w tej sprawie 

Punkt 4 zebrania dotyczył powołania we wsi Rotmanka Koła Gospodyń Wiejskich. 

Sołtys oddał głos Pani Danucie Ciupak mieszkance Rotmanki ,która opowiedziała o 

pomyśle i celach stworzenia KGW ROTMANKA pod nazwą „MIRIADA" , której jest 

chęć integracji mieszkanek i mieszkańców Rotmanki. 

Spotkania ustalane są na bieżąco, również w ramach spotkań Klubu Sąsiada - co środę. 

Punktv 5 zebrania przewidywał omówienie spraw sołeckich . 

Jeden z mieszkańców prosił o przedstawienie informacji dotyczących ilości 

przeprowadzonych patroli policji, straży gminnej i innych służb porządkowych na terenie 

Rotmanki. Poruszono kwestie dotyczące zamykania i objęcia monitoringiem placu zabaw. 

Obsługa placu zabaw przez Szkołę w Rotmance. Poruszono sprawę śmiecenia na terenie 

wsi - zwłaszcza w pobliżu sklepów - stwierdzono, że większość śmieci powodują osoby 

wynajmujące mieszkania pracownicze. Zaproponowano stworzenie „Festiwalu 

Latawców" co zintegrowałoby mieszkańców oraz młodszych i starszych sąsiadów na 

terenie Rotmanki. 

Sołtys poinformował, że w dniu 23 kwietnia 2022 roku zorganizowane zostanie 

„Sprzątanie Rotmanki" w ramach „Sprzątania Świata". Akcja w godzinach 8:45 - 16:00 

zakończona wspólnym spotkaniem na placu zabaw. 

Kolejny z mieszkańców poruszył temat stworzenia monitoringu wsi z możliwością jego 

etapowania. Propozycja aby część kosztów pokryć z Funduszu Sołeckiego a resztę z 

funduszy Gminy Pruszcz Gdański. 

Poruszono sprawy związane ze źle pozostawionymi hulajnogami- na godziny. Porzucane 

są na środku chodników i w innych miejscach niebezpiecznych. 

Zasygnalizowano konieczność przeprowadzenia sprzątania chodników „po zimie". 

Punkty 6 zebrania brak było wolnych wniosków 

Punkty 7 zebrania Po godzinie 20:20 Przewodniczący zebrania sołtys Mirosław 

Sulewski zamknął Zebranie Wiejskie. 
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iczący zebrania: 

Załączniki 
l .Lista obecności 
2. Ogłoszenie Zebrania Wiejskiego 
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